

EU DECLARATION OF CONFORMITY

EU-Konformitätserklärung

PPE (product number): HSS2020

PSA (Produktnummer):

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of:

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt:

Manufacturer:

Hersteller:

HÖRL Kunststofftechnik GmbH & Co. KG
Lepperding 2
83410 Laufen
Germany

Product(s)

Produkt(e)

Face Shield
Gesichtsschutzschild

The products as described above are in conformity with:

Die oben beschriebenen Produkte erfüllen die Vorschriften von:

REGULATION (EU) 2016/425 OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 9 March 2016 on personal protective equipment and repealing Council Directive 89/686/EEC
VERORDNUNG (EU) 2016/425 DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 9. März 2016 über persönliche Schutzausrüstungen und zur Aufhebung der Richtlinie 89/686/EWG des Rates

COUNCIL DIRECTIVE 93/42/EEC of 14 June 1993 concerning medical devices

RICHTLINIE 93/42/EWG DES RATES vom 14. Juni 1993 über Medizinprodukte

Applied standards:

Angewandte Normen:

EN 166:2001 – Clauses 6.1, 6.2, 6.3, 7.1.1, 7.1.2, 7.1.3, 7.1.4, 7.1.7, 7.2.4, 9, 10

EN 166:2001 – Abschnitte 6.1, 6.2, 6.3, 7.1.1, 7.1.2, 7.1.3, 7.1.4, 7.1.7, 7.2.4, 9, 10

The notified body ECS GmbH (number 1883) performed the EU type-examination (Module B) according to Regulation (EU) 2016/425 and issued the EU type-examination certificate C2986.1HOERL.

Die notifizierte Stelle ECS GmbH (Kennnummer 1883) hat die EU-Baumusterprüfung (Modul B) entsprechend Verordnung (EU) 2016/425 durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung C2986.1HOERL ausgestellt.

**Laufen,
12-May-2020**



Franz Praxenthaler,
Managing Director

**Laufen,
12-May-2020**



Thomas Hörl,
Managing Director